
 
Z Á P I S N I C A 

 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 18. februára 2016. 

 

 

 

Zasadnutie zahájené o 18:0 hod. 

 

 

 

Navrhnutý program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Zmena rozpočtu na rok 2016 

4. Dotácie v roku 2016 

5. Informácia o zapojení sa do výziev na rekonštrukcie 

6. Mikroregión Šaštínsko 

7. Informácia o činnosti starostky od 12.01. do 18.02.2016 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Uznesenia 

11. Záver 

 

 

 

 

Prítomní: 
 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

 

poslanci: 

 

 Ing. Pavol Zich, 

 Ing. Peter Orság

 Ing. Andrej Vician

 Mgr. Zuzana Macková

 JUDr. Antónia Mikulíková

 Ing. Svetlana Šefčíková


 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

Neprítomný: Bc. Júlia Kozánková, Bc. Martina Gajarová, Katarína Čelústková 

Prítomných:  6 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 



1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starostka obce PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných na 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč. Starostka dáva návrh na doplnenie programu 

o bod Správa o kontrolnej činnosti za rok 2015 pred bod č. 3 a body č. 7 a č. 8 sa vymenia.  

 

Návrh uznesenia č. 7/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

Program 2. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči s doplnením o Správu 

kontrolnej činnosti za rok 2015 pred bod č. 3 Zmena rozpočtu a zmena poradia bodov 7. a 8. 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

Starostka navrhuje za zapisovateľku pani Klaudiu Habovú a za overovateľov – Antóniu 

Mikulíkovú a Andreja Viciana. 

 

Návrh uznesenia č. 8/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: Klaudia Habová – zapisovateľka,  Antónia Mikulíková,  

Andrej Vician – overovatelia  

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

2. bod programu: Voľba návrhovej komisie 
Starostka určuje členov návrhovej komisie – Peter Orság, Zuzana Macková 

 

Návrh uznesenia č. 9/2016/UObZ 

ObZ v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení Peter Orság, Zuzana Macková.  

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

3. Bod programu: Správa kontrolnej činnosti za rok 2015 

Starostka odovzdáva slovo hlavnému kontrolórovi. Ing. Frndalovics predkladá obecnému 

zastupiteľstvu správu kontrolnej činnosti za rok 2015, ktorá zahŕňala kontrolu plnenia rozpočtu 

provizória za rok 2014, inventarizáciu pokladnice 2014, plnenie uznesení, dodrţiavanie 

registratúry za rok 2014 a kontrola pri výbere dani od 1.1.2008 po rok 2015. Kompletná správa sa 

nachádza v prílohe tejto zápisnice. Starostka dáva návrh na uznesenie. 

 

Návrh uznesenia č. 10/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2015 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

4. bod programu: Zmena rozpočtu obce na rok 2016 

Starostka dáva slovo účtovníčke obce. Ing. Hovančíková informuje, ţe zmena rozpočtu bola 

prejednaná na finančnej komisii. Účtovníčka konštatuje, ţe v príjmoch sa upravili tuzemské 

granty a transfery z 320.000,00 na 290.0000,00. Beţné príjmy sa zníţili o 30.000,00 €. Výdavky 



OcÚ o 700,00 €, poţiarnici tam bol iba presun medzi kapitolami, TJ výdavky sa zníţili o 700,00 

€, kniţnica a KD zvýšia o 6.000,00 €, MŠ sa zvýšia o 440,00 €, opatrovateľská sluţba kde je 

zahrnutý domov dôchodcov zvýšenie o 6.200,00 €, výdavky ZŠ s MŠ sa zníţia na sumu 

26.045,00 €. Kapitálové výdavky – KD sa navýši o 14.500,00 €, ZŠ s MŠ spolufinancovanie na 

kotolňu 5.400,00 €, celkovo kap. výdavky sa navýšia na sumu 19.900,00 €. Celková suma 

výdavkov je 691.258,69 € a plánovaný prebytok po úprave je 21.101,31 €.  

 

Návrh uznesenia č. 11/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje  

1. zmenu rozpočtu obce Dojč na rok  2016 
Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

5. bod programu: Dotácie v roku 2016 

Starostka obce informuje, ţe podané ţiadosti do 31.10.2015 sú vo výške cca 18.000,00 €. 

Konštatuje, ţe sme porušili VZN, nakoľko tieto ţiadosti mali byť schválené do 31.01.2016. Po 

prerokovaní s poslancami, nasledovné rozdelenie dotácií: 

Jednota dôchodcov – 150,00 € 

TJ Dojč – 900,00 € 

Poţiarnici – 660,00 € 

KVPT – 300,00 € a zároveň aj ţiadosť na VÚC 

DoLuRe – 100,00 € 

Rodičovské zdruţenie pri ZŠ s MŠ – celková suma zamietnutá, výdavky z repre 

Farský úrad Dojč – zákon č. 583/2004 neumoţňuje financovať cirkevné prostriedky, ţiadosť 

zamietnutá 

MO Matice slovenskej – celková suma zamietnutá 

Starostka vyzýva ľudí k otázkam ohľadom dotácii. Nikto sa nevyjadruje.  

 

Návrh uznesenia č. 12/2016/UObZ 

ObZ v Dojči  schvaľuje: 

 prerozdelenie dotácií z rozpočtu obce na rok 2016 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

6. bod programu: Informácia o zapojení sa do výziev na rekonštrukcie 

Starostka informuje, ţe sme dostali peniaze cca 102.000,00 € na rekonštrukciu kotolne v škole 

z environmentálneho fondu. Musel sa zaloţiť nový grantový účet, ktorý nesmie byť úročený. 

Teraz sa čaká na zmluvu o dielo, verejné obstarávanie bolo minulý rok. Do konca augusta 2016 

musí byť dotácia uţ vyúčtovaná.  

Starostka konštatuje, ţe sa chce zapojiť do výzvy na rekonštrukciu telocvične, náklady 

148.191,00 €. Podľa auditu návratnosť do 10 rokov. Mala by tam byť úspora 15.000,00 €. Týka 

sa to výmeny okien, zateplenie, strecha... Ţiadosť musí byť podaná do konca apríla 2016. Ďalšie 

výzvy neboli vyhlásené.  

 

7. bod programu: Mikroregión Šaštínsko 

Starostka obce konštatuje, ţe dnes sa dozvedala na základe ţiadosti, ţe sme v Mikroregióne 

Branč. O tomto vstupe neexistuje ţiadna zmienka v zápisniciach obecného zastupiteľstva. 

Stanovy nenašla.  Starostka nechce mať nič spoločné s Mikroregiónom Branč, má zlú skúsenosť 



so starostom z Hlbokého. Naklonená je skôr k Mikroregiónu Šaštínsko. Branču sa neplatilo nič, 

Šaštínsko je poplatok 0,10 €/na obyvateľa na rok. Starostka dáva návrh na výstup z Mikror. 

Branč a vstúpenie do Mikror. Šaštínsko.   

 

Návrh uznesenia č. 13/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

so vstupom obce Dojč do zdruţenia obci Mikroregión Šaštínsko a zároveň s vystúpením z Branč.  

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

8. bod programu: Rôzne 

Starostka informuje, ţe sa opomenuli vo VZN o komunál. odpadoch obyvatelia, ktorí v obci 

vlastnia nehnuteľnosť ale trvalý ani prechodný pobyt v obci Dojč nemajú. Vypracoval sa návrh 

Dodatku k VZN za čl. 5,  nemá trvalý pobyt alebo prechodný pobyt moţné 2 moţnosti: 

1. ako pri osobách s TP alebo PP, budú mať pridelenú popolnicu na počet osôb 

2. nebudú mať popolnicu, ale zakúpia si vrecia cena 2,15 € bez DPH 

Starostka konštatuje, ţe je to iba návrh, schvaľovať sa bude aţ na budúcom zastupiteľstve.  

 

Návrh uznesenia č. 14/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie 

dodatok č. 1 k VZN 10/2015 o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Dojč na rok 2016 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

Starostka informuje, ţe do konca júna 2016 sme povinný mať zmluvu o výkupe vedľajších 

ţivočíšnych produktov – pouţitých potravinárskych olejov a tukov. Zatiaľ nám na obec prišla 

jedna ponuka od firmy Ladis, bliţšie info v prílohe. Zoberieme to ako informáciu, aby sme sa 

neunáhlili.  

 

Návrh uznesenia č. 15/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie  

Zmluvy o výkupe vedľajších živočíšnych produktov – materiálov kategórie 3 / použitých 

potravinárskych olejov a tukov 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

Starostka oboznamuje prítomných, ţe naša hasičská jednotka je zaradená do skupiny B. Bol 

problém s veliteľom, nakoľko nemal školenie. Veliteľ Peter Juráš je prihlásený na školenie 

28.02.2016, to je prvý termín školenia.  

Starostka dáva slovo hl. kontrolórovi ohľadom školenia. Ing. Frndalovics informuje, ţe prišla 

ponuka na školenie hlavných kontrolórov, je to akreditovaný kurz, cena na osobuje je 110,00 €, 

koná sa v Nitre a organizuje ho RVC Nitra. Starostka konštatuje, nakoľko sa menil zákon 

o kontrolnej činnosti, tak sa prikláňa k tomu, aby náš hl. kontrolór absolvoval tento kurz.  

Na obec prišla ţiadosť o prenájom KD na retro disco od Karola Matulu ml. na 14. mája 2016. 

Starostka informuje, ţe tento dátum je voľný. 



V máji 2015 sa schvaľovali miestne poplatky, opomenuli sme nájom pre kolotoče na hody. Tak 

sa dopĺňa nájom kolotoče vo výške 35,00 € a nájom pri kultúrnych akciách na stánky. Starostka 

hovorí, ţe tieto stánky na akciách bude mať na starosť obec a platilo by sa to iba obci. Dohodli sa 

na sume 10,00 € za kaţdých začatých 10 m2.  

Starostka dáva návrh na uznesenia: 

 

Návrh uznesenia č. 16/2016/UObZ 

ObZ v Dojči súhlasí: 

a) akreditovaným kurzom „Kontrolná činnosť v samospráve II. stupeň“, ktorého sa 

zúčastní hlavný kontrolór 

b) s prenájmon KD p. Karolovi Matulovi ml. na retro diskotéku dňa 14.05.2016 od 20,00 do 

05,00 h. 

c) so zmenou miestnych poplatkov 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

 

Poplatok za svadobku, bola určená iba záloha, ktorá sa vrátila, tak starostka navrhuje, aby sa 

platili, nakoľko sa opotrebúva. Poplatok za poţičanie svadobky sa presúva na marcové 

zastupiteľstvo.  

Starostka informuje, ţe prišla ţiadosť od Martina Florka o územnoplánovacie vyjadrenie v k.ú. 

Dojč, kde má zámer stavať rodinný dom. Pozemok je vo dvore Florkových, starostka nechcela 

povoliť, ale nakoľko to nie je v rozpore s územným plánom, musí im to povoliť. Je to bytová 

výstavba. Starostka konštatuje, ţe v prípade susedského sporu, nech sa hneď obrátia na vyšší 

orgán, ţe obec to riešiť nebude.  

Starostka sa stretla s p. Jakubom Kováčom, ktorý prišiel kontrolovať stav stromov pri kostole. 

Bliţšie vyjadrenia p. Kováča  sú uvedené v prílohe zápisnice.  

Stále sa nám nachádzajú čierne skládky, objavilo sa nám 10 mechov izolácie z káblov, starostka 

sa bola pýtať u p. Kramárovej, či niekto nedal na výkup meď, mala celý január zatvorené. 

Smerom k studničke kvantum krabíc papierov pizzerie zo Studienky, daňové priznania. Ďalšiu 

skládku máme za p. Jankom Sekáčom aj smerom na Bištavu. Starostka konštatuje, ţe bude 

premiestňovať fotopasce a zverejní sa to aj do novín. Postupne sa začne tento odpad likvidovať.  

Starostka informuje, ţe p. Šimek za „bunkošovým humnom“ je ochotný predať pozemok na 

jednosmernú cestu za 1 euro s tým, ţe obec by vybudovala cestu a chodník. 

Na web stránke bude visieť pripravované VZN o určení školské obvodu na území obce Dojč, 

inak by Šajdíkove Humence, Koválov nemali nárok na dotáciu - dopravné, ďalej o určení zápisu 

na plnenie povinnej školskej dochádzky, tam sa posúvajú termíny – zápis do nového ročníka od 

01.04. do 30.04. a VZN o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení 

obce Dojč. Bude sa upravovať mesačný príspevok ŠKD z 2,00 € na 4,00 €, strava sa nemení. 

Zatiaľ to bude iba zverejnené. 

 

9. bod programu: Informácia o činnosti starostky od 12.01. do 18.02.2016 

- starostka informuje, ţe bola podaná ţiadosť o vydanie stavebného povolenia na zariadenie pre 



seniorov, na trafostanicu na „Záhumeniciach“ 

- starostka poďakovala organizáciám za sponzorské ohľadom obecného plesu 

- zasadala poriadková komisia, riešil sa spor p. Helena Melišová a p. Valentín Vach 

- je zabezpečená plošina na orez stromov 

- nakupoval sa materiál na nové vianočné ozdoby, ktoré chlapi zostrojili, máme ďalších 20 ks 

- z ministerstva prišla kontrola na verejné osvetlenie, vyţiadali si denník plošiny, nemali sme, 

starostka to riešila s Venimexom, čaká na doplnenie, aby denník plošiny zaniesla a následne 

podpísala zmluvu  

- riešila popolnice na OMS, v našej evidencii sme mali iné 

- do materskej školy sa preloţil telefón zo starej MŠ 

- k ţiadosti na ČOV-ku a kanalizáciu bolo potrebné nové vyjadrenia od BVS 

- ohľadom prekládky trafostanice za Adamkovičmi, s časťami pozemkov je problém, ţe nie sú 

ešte prededené, časť pozemku má p. Jánošková a Kuţlíková 

- riešila problémy v škole so ţiakom Lukášom Jankovičom – pedagogicko-psychologické 

poradenstvo  

- depistáţ 1. marca 2016 do MŠ 

- na environmentálnom fonde - úspešná ţiadosť na rekonštrukciu kotolne ZŠ s MŠ 

- stretnutie s p. Leškom a p. Skalom ohľadom rozpočtu zateplenia pavilónu A 

- bola na katastri zapísať pozemky od Huttovcov 

- na obecnom úrade sa konalo stretnutie ohľadom pozemkových úprav, p. Hytka mal prosbu či by 

sme nemali mladého človeka, ktorý by bol ochotný drţať zameriavacie kolíky, bol by na dohodu 

- zúčastnila sa školenie výrubu stromov 

- stretnutie s p. Škrovákovu ohľadom vyťaţenia SAD 

- informuje, ţe kultúrny dom sa vykuruje kotlom nie uţ fukárom 

 

Návrh uznesenia č. 17/2016/UObZ 

ObZ v Dojči berie na vedomie: 

a) Zaradenie DHZO do kategórie B 

b) Pripravované VZN o určení školského obvodu na území obce Dojč, o určení zápisu na 

plnenie povinnej školskej dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

školských zariadení obce Dojč 

c) Informáciu o možnom odkupe časti pozemku od p. Šimka 

d) Správu o činnosti starostky od 11.01. do 18.02.2016 

Hlasovanie:  

Prítomných: 6   za:6    proti:0    zdrţali sa: 0 

Starostka oboznamuje prítomných, ţe sa zúčastnila na školení s pani Habovou ohľadom volieb 

do NR SR. Prízvukuje, ţe treba si priniesť so sebou občiansky preukaz a bude sa treba podpísať 

do voličského zoznamu, ţe volič prebral hlasovacie lístky. Krúţkujú sa maximálne 4 prednostné 

hlasy, hlasovacie lístky nesmú sa vyniesť z volebnej miestnosti. Informuje, ţe tento rok nebudú 

plenty, ale vyuţijú sa nové stoly a krabicové zásteny.  

Starostka obce informuje, ţe zajtra o 16,00 hod. sa koná stretnutie ohľadom autobusovej 

zástavky.  

Poslanec Ing. Vician, chce aby sa zapracovalo, ţe je za bezpečnosť, čiţe aby bolo dopracované 

do projekt. dokumentácie verejné osvetlenie na priechod pre chodcov na hlavnej ceste pri PD 

Dojč. Prečo chceme stiahnuť 40 autobusov na zástavku k Domu smútku? Starostka oponuje, ţe 



zástavka sa zatiaľ nebude rušiť. Nechce to znova rozoberať, lebo sa bude o tom rozprávať zajtra 

na stretnutí.   

 

9. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Poslankyňa Ing. Šefčíková, sa pýta z čoho vyšlo to stretnutie ohľadom 

zástavky pri Dome smútku a či to bolo dané do éteru? Starostka informuje, ţe je to čerstvé. Pani 

Šefčíková, ţe prečo je to zo dňa na deň a ţe ako poslanci sedeli v utorok a nič starostka 

nehovorila. Prečo by sme to nemohli riešiť na zastupiteľstve? Obyvatelia majú s tým problém. 

Starostka hovorí, ţe sa posúva pár spojov a nie ţe sa ruší úplne. Následne prišla petícia na 

zrušenie. JUDr. Mikulíková informuje, ţe petícia je neplatná. Pán Karkošiak sa pýta, na základe 

čoho je petícia neplatná? Poslankyňa Mikulíková hovorí, ţe posudzovali na komisii kaţdý jeden 

podpis. Informuje, ţe z laického pohľadu jedna tá istá osoba sa podpísala za viac osôb, tie boli 

vyradené. Musí byť 8 % oprávnených voličov. Spustila sa veľká diskusia ohľadom zástavky pri 

Dome smútku. Starostka zasiahla do diskusie a vyjadrila svoj názor ohľadom zástavky. Začala 

čítať pripravený harmonogram ako jazdia autobusy (viď. príloha). Čiţe výsledkom bol mínus 

jeden spoj. Starostka konštatuje, ţe nechce, aby všetky autobusy išli cez dedinu. Starostka sa 

ospravedlňuje, ţe neposkytla v utrok informáciu, ţe zajtra bude stretnutie. 

Poslankyňa Macková ďakuje za dočasné riešenie cesty v „Otrubnici“ a ešte ţiada, aby obec 

pripravila prehľad financií na originálne kompetencie za rok 2015.  

Pani Masaryková má dotaz ohľadom kanálu, ţe je zanesený. Teraz ako prší, stúpa v pivniciach 

voda, či sa s tým niečo nedá spraviť. 

MVDr. Kubík sa pýta na vypracovaný obchvat Šajdíkove Humence – Dojč – Senica. Denne 

jazdia kamióny, hluk, prašnosť, otrasy, z toho praskajú domy. Starostka konštatuje, ţe je to 

otázka na VUC-ku, nakoľko obec nemá finančné prostriedky na takýto obchvat. Starostka dá 

poţiadavku na VUC-ku, nech o nás vedia.  

 

10. bod programu: Uznesenia 

Starostka poprosila poslankyňu p. Mackovú, aby prečítala uznesenia. 

 

11. bod programu: Záver 

Starostka ďakuje za aktívnu účasť a informuje, ţe najbliţšie zasadnutie obecného zastupiteľstva 

bude 17.03.2016 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Zasadnutie ukončené o 20,04 hod.  

 

 

Zapisovateľka: Klaudia Habová ................................................................................. 

 

 

Overovatelia: JUDr. Antónia Mikulíková  ................................................................................. 

 

 

                        Ing. Andrej Vician                     ................................................................................ 

 

 

Starostka obce: PaedDr. Slavomíra Melišová   ................................................................................ 

 


